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Írásbeli kérdés
Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Milyen változások várhatók a szociális támogató rendszerben?” címmel a Házszabály 91 .§-
a alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani Dr . Lamperth Mónika miniszter asszonyhoz .

A választ írásban kérem !

Tisztelt Miniszter Asszony !

A gazdaság egyensúlyának helyreállítására tett kormányzati lépések egyre közvetlenebbü l

éreztetik hatásukat a családok mindennapjaiban . Egyre többen kerülnek szociális és anyagi

értelemben is nehéz helyzetbe . Az érintettek körének bővülésével párhuzamosan nő a

gyámhivatalok feladata, az általuk végzett munka mennyisége . A különféle közhivatalok

kistérségi szintű átalakítása kapcsán hallani híreket a gyámhivatalok működésének esetleges

átszervezésérő l is .

Tisztelt Miniszter Asszony !

Terveznek-e változásokat a gyámhivatalok működtetésének rendszerében?

Elképzelhetőnek tartja-e a jövőben a gyámügyi és családvédelmi feladatokat ellátó

intézmények összevonását, illetve a köztük levő feladatmegosztás átgondolását?

Tisztelettel várom válaszát .

Budapest, 2007 . szeptember 24 .

Erdős Norbert
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